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PROTOKÓŁ NR 36/2014 
 

Z trzydziestej szóstej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 12 sierpnia 2014 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 
Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1120. 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności …………………………………………..…………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Pani Malwina Wrzesińska – Radca Prawny 
5. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
6. Pan Marek Chrzanowski – KPP w Makowie Mazowieckim 
7. Pan Sławomir Dawidczyk – KPP w Makowie Mazowieckim 
8. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 31 
9. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 4 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych, 
sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik do protokołu) stwierdziła quorum władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian w porządku 
obrad. 

Wójt Gminy Michał Jasiński poprosił o dodanie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w 
sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej. Projekty te zostały omówione na 
posiedzeniach poszczególnych komisji i dotyczą drogi gminnej w Malechach. 

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Głosowanie: 
15 radnych – za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał 
Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po zmianie:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
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6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2014-2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej. 
11. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie. 
12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zamknięcie obrad. 

 
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny obrad. 
Głosowanie: 
15 radnych – za przyjęciem porządku obrad 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał 
 

Ad.pkt.3 
Przyjęcie protokołu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do 
protokołu.  

Głosowanie: 
15 radnych – za przyjęciem protokołu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Protokół z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5  

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych komisji w 
okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – komisja odbyła 
posiedzenie 8 sierpnia 2014 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021; projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok; dwa projekty uchwał w sprawie nabycia nieruchomości na 
urządzenie drogi gminnej; ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie 
oraz informacja o wykorzystaniu środków przeznaczonych na realizację GPPiRPA i zwalczania narkomanii. 
Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 8 sierpnia 2014 roku, na którym 
zostały omówione i rozpatrzone: projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Gminy Karniewo na lata 2014-2021; projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok; 
dwa projekty uchwał w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej; ocena stanu 
bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie. Komisja zapoznała się również z 
informacją dotyczącą rozwoju działalności gospodarczej na terenie gminy oraz gościła Pana Mirosława 
Ruszczyńskiego Dyrektora Cukrowni w Glinojecku. Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – komisja 
odbyła posiedzenie 7 sierpnia 2014 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: projekt uchwały w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021; projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok; dwa projekty uchwał w sprawie nabycia nieruchomości 
na urządzenie drogi gminnej; ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w 
gminie. Komisja zapoznała się również z informacją dotyczącą rozwoju działalności gospodarczej na terenie 
gminy. Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
 Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 5 
sierpnia 2014 roku, na którym omówiono i oceniono realizację inwestycji w Gminie Karniewo w 2014 roku. 
 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Marcin Chrzanowski wystąpił z prośbą o informację dotyczącą budowy chodnika w 
Gościejewie, zapytał na jakim etapie jest inwestycja i kiedy będzie ona realizowana? 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że odpowiedzi będą udzielane w 
punkcie 12. 
 
Ad.pkt.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2014-2021. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2014-2021 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji, zapytała, 
czy są jakieś pytania, uwagi? Brak pytań.  

Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2014-2021. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXVI/200/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 

na lata 2014-2021 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że zmiany w budżecie zostały bardzo 

szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  
Brak pytań i uwag.  
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 

rok. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
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Głosowanie: 
15 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXVI/201/2014 sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok została podjęta  

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.9 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej. 
Wójt Gminy Michał Jasiński wyjaśnił, że w miejscowości Malechy jest krótki odcinek drogi 

dojazdowej do gospodarstw, który nie jest uregulowany. Po wielu rozmowach udało się dojść do 
porozumienia z właścicielami działek. Jedna działka będzie przekazana bezpłatnie, natomiast za drugą 
musimy zapłacić.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że uchwała została szczegółowo omówiona 
na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  

Brak pytań i uwag.  
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie 

drogi gminnej. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXVI/202/2014 sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej została 

podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.10 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej. 
Wójt Gminy Michał Jasiński wyjaśnił, że jest to druga uchwała dotycząca tej samej drogi w 

miejscowości Malechy. Działka ta zostanie bezpłatnie przekazana Gminie. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że uchwała została szczegółowo omówiona 

na posiedzeniach komisji, zapytała, czy są jakieś pytania, uwagi?  
Brak pytań i uwag.  
Radny Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie 

drogi gminnej. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag do treści odczytanej uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych – za podjęciem uchwały 
Przeciw nie było 
Nikt się nie wstrzymał. 
Uchwała Nr XXXVI/203/2014 sprawie nabycia nieruchomości na urządzenie drogi gminnej została 

podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.11 

Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego oraz stanu opieki zdrowotnej w gminie. 
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Zastępca Naczelnika Prewencji w Komendzie Powiatowej Policji w Makowie Mazowieckim Pan 
Marek Chrzanowski przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy Karniewo za I półrocze 
2014, zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Radny Waldemar Zając podziękował przedstawicielom Komendy Powiatowej Policji za bardzo dobrą 
współpracę przy zabezpieczaniu wszelkiego rodzaju imprez organizowanych na terenie Gminy Karniewo. 

Sołtys Chrzanowo Bronisze zapytał jak się odnosić do ludzi, którzy chodzą po domach i namawiają 
mieszkańców. 

Zastępca Naczelnika Prewencji w Komendzie Powiatowej Policji w Makowie Mazowieckim Pan 
Marek Chrzanowski wyjaśnił, że osoby te jeśli nie dokonują przestępstw, nie mogą być względem nich 
zastosowane żadne środki. Jeśli natomiast takich osób przyjeżdża dużo, to prosimy o zgłaszanie. 

Radna Barbara Kuczyńska, Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych odczytała 
informacje o stanie opieki zdrowotnej świadczonej mieszkańcom na terenie gminy, przygotowane przez 
Przychodnię Lekarza Rodzinnego w Karniewie oraz Poradnię Rodzinną „Zdrowie” w Karniewie, które 
stanowią załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.12 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wicestarosta Powiatu Makowskiego Janusz Gójski wyjaśnił, że chodnik w Gościejewie jest na 

dobrym etapie. Inwestycja będzie realizowana, zakupiona jest już kostka. Dodatkowo stwierdził, że 
kadencja dobiega końca, a w Karniewie w trakcie trwania obecnej kadencji zostało wiele zrobione. Około 27 
% inwestycji drogowych w Powiecie Makowskim, zostało poczynionych w Gminie Karniewo. Podziękował za 
udaną współpracę w każdej dziedzinie. 

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska oraz Radna Powiatu Maria Bonisławska dołączyły się do 
podziękowań za współpracę. 
 
Ad.pkt.13 

Wolne wnioski i informacje. 
Sołtys Wólki Łukowskiej zwróciła uwagę na drogę powiatową przez wieś, która jest zaniedbana. 

Poprosiła o zwrócenie uwagi na mieszkańca, który został bez dojazdu do swojej posesji oraz poprosiła o 
utwardzenie zatoczki autobusowej i okopanie rowami drogi powiatowej. 

Sołtys Karniewa poprosiła o wycięcie chwastów przy ośrodku zdrowia. 
Sołtys Żabina Łukowskiego zwróciła uwagę na zły stan asfaltu oraz poboczy w miejscowości. 
Sołtys Czarnostowa przypomniała o odpływach, ponieważ woda płynie szosą oraz o poprawieniu 

drogi w Szwelicach, która jest wykorzystywana przy budowie mostu w Czarnostowie. 
Sołtys Chrzanowa Bronisze poinformował o złym naprawianiu drogi przez ekipę łatającą ubytki oraz 

zapytał o możliwość przeznaczenia funduszu sołeckiego na ten cel. 
Wicestarosta Powiatu Makowskiego Janusz Gójski wyjaśnił, że w tym roku wymagane inwestycje już 

nie będą zrealizowane, ale w następnej kadencji są możliwe do zrealizowania. W sprawie wykonawstwa 
naprawy dróg wiemy, że czasami zdarzają się źle poczynione naprawy dróg, jeśli są wcześniejsze sygnały o 
ubytkach w drogach, to oczywiście naprawimy, a chwasty zostaną wykoszone. 

Wójt Gminy Michał Jasiński wyjaśnił, że prawdopodobnie po 15 sierpnia rozpoczną się prace na 
drogach. Do końca września powinny być ukończone. W sprawie funduszu sołeckiego w miejscowości 
Chrzanowo-Bronisze, to zapoznamy się z tematem i udzielimy odpowiedzi na zebraniu wiejskim. 

Radny Waldemar Zając zwrócił uwagę na nieoznakowane świetlnie przejście dla pieszych przy 
skręcie w stronę Romanowa. 
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Wójt Gminy Michał Jasiński wyjaśnił, że zgodnie z najnowszymi przepisami wszystkie przejścia dla 
pieszych na drogach krajowych zostaną oświetlone. Na pewno również planowany odcinkowy pomiar 
prędkości w Karniewie wpłynie na bezpieczeństwo na drodze. Po każdym wypadku wysyłamy pisma i 
przypominamy o naszym niebezpiecznym skrzyżowaniu. Chwasty przy Ośrodku Zdrowia miały być wycięte 
już dawno, ale brakuje nam pracowników. Na pewno zostaną one wycięte. Sprawdzimy też sytuację z drogą 
dojazdową, którą zgłosiła sołtys Wólki Łukowskiej. 

 
Ad.pkt.14 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


